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Interpelacja 

Interpelacja dotyczy bezpieczeństwa mieszkańców naszego miasta, pieszych przechodzących 

przez bardzo ruchliwą Aleję Piłsudskiego. 

Z rozmów z mieszkańcami miasta i moich obserwacji, mniemam, że istnieje potrzeba 

właściwego, dodatkowego oświetlenia przejścia dla pieszych na Alei Piłsudskiego na wysokości Stacji 

BP, byłego supermarketu Leclerc. Jest to odcinek Alei od skrzyżowania z ul. Warszawską i Mazowiecką 

do Ronda Centralnego. 

Z poważaniem 

Tadeusz Sławik 

Radny Rady Miasta 


